
  PROTOKÓŁ NR 6/2024
VI sesji Rady Powiatu w Bełchatowie

z dnia 25 września 2024 roku

BR.0003.10.2024

Obrady rozpoczęły się o godz. 11.00

Radni obecni na sesji:

1. Bakalarczyk Jacek 13. Kępa Ireneusz

2. Bartosik Łukasz 14. Kula Włodzimierz

3. Chrzanowski Marek 15. Malinowski Sławomir

4. Cieślak Jarosław 16. Moszyński Wiesław

5. First Agnieszka 17. Pawełoszek Karolina

6. Guc Joanna 18. Pawlikowska Jolanta

7. Herudziński Radosław 19. Pędziwiatr Dorota

8. Janaszewski Jarosław 20. Pietras Łukasz

9. Jasiński Marek 21. Stolarczyk Bogdan

10. Jewgiejuk Krzysztof 22. Wyczachowski Waldemar

11. Kamieniak Anna 23. Zatorski Jacek

12. Karbowniczak Maciej

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu)

(Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu)

Ad 1 Otwarcie sesji.

Przewodniczący Rady Marek Chrzanowski powitał zgromadzonych i stwierdził prawomocność
obrad.

Starosta  Bełchatowski  Jacek  Zatorski i  Wicestarosta  Jolanta  Pawlikowska wręczyli  listy
gratulacyjne  uczniom  szkół  ponadpodstawowych  prowadzonych  przez  Powiat  Bełchatowski,
którzy otrzymali Stypendium Motywacyjne Rady Powiatu za wyniki osiągnięte w nauce w roku
szkolnym 2023/2024. Nagrodzone zostały 23 osoby.

O godz. 11.15 Przewodniczący Rady Marek Chrzanowski ogłosił przerwę.

Obrady wznowiono o godz. 11.20.

Porządek sesji przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie protokołu V sesji z dnia 28 sierpnia 2024 r.
3. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  zadań

     1



i przeznaczenia środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych
w  zakresie  rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej  osób  niepełnosprawnych  w  powiecie
bełchatowskim w 2024 r.

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków
komunikacyjnych,  których  właścicielem  lub  zarządzającym  jest  Powiat  Bełchatowski
oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów.

5. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Powiatu Bełchatowskiego na lata 2024-2033.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu na 2024 rok.
7. Informacje Starosty o pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym.
8. Wnioski i oświadczenia radnych.
9. Inne tematy.
10. Zamknięcie obrad.

Starosta Bełchatowski Jacek Zatorski zaproponował, by jako punkt 7. wprowadzić do porządku
sesji  „Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu
Prudnickiego  na  usuwanie  skutków  powodzi”.  Dodał,  że  Powiat  Prudnicki,  który  ucierpiał
w wyniku powodzi w dniach 14-15 września, zwrócił się do Powiatu Bełchatowskiego o przyznanie
pomocy finansowej. Zarząd po rozpatrzeniu tego wniosku uznał, że zawnioskuje do Rady Powiatu
o przekazanie kwoty 100 000 zł na odwodnienie budynku Domu Pomocy Społecznej w Prudniku.
Powiat  Prudnicki  jest  też  wśród  innych  powiatów  na  liście  wojewody  dotkniętych  skutkami
powodzi. Dzieci z terenu powiatu bełchatowskiego umieszczone są w tamtejszym Domu Dziecka,
stąd też Zarząd uznał, że taka pomoc kierowana właśnie do Powiatu Prudnickiego przyda im się.
Starosta podkreślił, że rozmawiał ze Starostą Powiatu Prudnickiego, który był bardzo zadowolony,
że  taki  projekt  uchwały  zostanie  przyjęty,  oczywiście  jeśli  Rada  wyrazi  na  to  zgodę.  Oprócz
pomocy, która jest skierowana bezpośrednio przez mieszkańców poprzez różnego rodzaju zbiórki
na terenie miasta, gmin, powiatu, w jednostkach OSP, tudzież przez cały szereg innych podmiotów,
została przeprowadzona zbiórka w Powiatowym Centrum Sportu.  Dzisiaj  wyjeżdża ostatni TIR
z darami, które zostaną przekazane i rozdysponowane w zależności od potrzeb. Starosta poprosił
o  wprowadzenie tego punktu do porządku obrad i  przyjęcie  go przez Radę.  Dodał,  że  później
nie będzie go omawiał, chyba że będą jakieś pytania.

Przewodniczący  Rady  Marek  Chrzanowski  poddał  pod  głosowanie  porządek  sesji  wraz
ze zmianą zawartą we wniosku Starosty Jacka Zatorskiego.

22 radnych głosowało „za”
0 głosów „wstrzymuję się”
0 głosów „przeciw”

Zmieniony porządek został przyjęty jednogłośnie.

Wyniki imienne:

ZA (22)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka  First,
Joanna Guc, Radosław Herudziński, Jarosław Janaszewski, Marek Jasiński, Krzysztof Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Sławomir  Malinowski,  Wiesław
Moszyński, Karolina Pawełoszek, Jolanta Pawlikowska, Dorota Pędziwiatr, Łukasz Pietras, Bogdan
Stolarczyk, Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

NIEOBECNI (1)
Włodzimierz Kula
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Ad 2   Przyjęcie protokołu V sesji z dnia 28 sierpnia 2024 r.  

Przy braku uwag  Przewodniczący Rady Marek Chrzanowski poddał pod głosowanie protokół
V sesji z dnia 28 sierpnia 2024 r.

22 radnych głosowało „za”
0 głosów „wstrzymuję się”
0 głosów „przeciw”

Protokół został przyjęty jednogłośnie.

Wyniki imienne:

ZA (22)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka  First,
Joanna Guc, Radosław Herudziński, Jarosław Janaszewski, Marek Jasiński, Krzysztof Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Sławomir  Malinowski,  Wiesław
Moszyński, Karolina Pawełoszek, Jolanta Pawlikowska, Dorota Pędziwiatr, Łukasz Pietras, Bogdan
Stolarczyk, Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

NIEOBECNI (1)
Włodzimierz Kula

Ad  3   Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  zadań  
i  przeznaczenia  środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych
w  zakresie  rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej  osób  niepełnosprawnych  w  powiecie
bełchatowskim w 2024 r.

Wprowadzenia do tematu dokonała Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich Anna Niedbała.

Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Pomocy  Społecznej  Karolina  Pawełoszek
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przy braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Marek Chrzanowski poddał projekt
uchwały pod głosowanie.

22 radnych głosowało „za”
0 głosów „wstrzymuję się”
0 głosów „przeciw”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Wyniki imienne:

ZA (22)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka  First,
Joanna Guc, Radosław Herudziński, Jarosław Janaszewski, Marek Jasiński, Krzysztof Jewgiejuk,
Anna  Kamieniak,  Maciej  Karbowniczak,  Ireneusz  Kępa,  Sławomir  Malinowski,  Wiesław
Moszyński, Karolina Pawełoszek, Jolanta Pawlikowska, Dorota Pędziwiatr, Łukasz Pietras, Bogdan
Stolarczyk, Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski
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NIEOBECNI (1)
Włodzimierz Kula

(Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu)
 
Ad 4     Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie określenia przystanków  
komunikacyjnych,  których  właścicielem  lub  zarządzającym  jest  Powiat  Bełchatowski
oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów.

Wprowadzenia  do  tematu  dokonał  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Bełchatowie
Arkadiusz Myśliński.

Przewodniczący  Rady  Marek  Chrzanowski  zapytał,  kto  odpowiada  za  umieszczanie
na przystankach rozkładów jazdy? Dodał,  że na niektórych przystankach są słupki  informujące
o tym, że jest to przystanek, natomiast z rozkładami jazdy bywa różnie.

Dyrektor  PZD  Arkadiusz  Myśliński odpowiedział,  że  nie  chciałby  wprowadzić  w  błąd,
ale  na większości  przystanków za rozkłady jazdy odpowiadają  wykonujący usługi  przewozowe
i to  oni  są  odpowiedzialni  za prawidłowe oznakowanie i  przedstawienie tych rozkładów jazdy.
Dodał, że może się dowiedzieć szczegółów i odpowiedzieć.

Przewodniczący Rady Marek Chrzanowski  powiedział, że są tzw. koordynatorzy, którzy biorą
za to pieniądze. Dodał, że już w poprzedniej kadencji mówił, że koordynatorzy mają wpływ na to,
jak te  przewozy regularne się  odbywają.  Zapytał,  jakie  jest  prawne przełożenie na to,  żeby ci,
którzy  otrzymują  tego  rodzaju  licencje  na  realizację  przewozów,  uporali  się  z  obowiązkiem
umieszczenia rozkładu jazdy autobusów i linii, które realizują? Podkreślił, że zdaje sobie sprawę
z tego,  że  to  nie  jest  temat  wyłącznie w gestii  dyrektora PZD,  ale  można by było  spróbować
zmotywować tych, na których ten obowiązek ciąży, tym bardziej, że to starostwo wydaje licencje
na realizację  przewozów regularnych i  nieregularnych. Przewodniczący poprosił  dyrektora PZD
o pozyskanie i przedstawienie informacji w tym zakresie. 

Dyrektor  PZD Arkadiusz  Myśliński  powiedział,  że  postara  się  zorientować,  jak  to  wygląda,
czy  to,  jak  wyglądają  rozkłady  jazdy  na  przystankach,  jest  wyłącznie  w  gestii  przewoźników,
czy  przewoźnicy  powinni  informować  organ  i  czy  organ  powinien  to  jeszcze  dodatkowo
kontrolować. Dodał, że postara się udzielić odpowiedzi na następnej sesji.

Radny Jacek Bakalarczyk zapytał, czy tabliczek brakuje w jakichś konkretnych miejscach, bo na
przystankach przy drogach powiatowych tabliczki są.

Przewodniczący Rady Marek Chrzanowski  odpowiedział,  że  są  takie  przystanki,  na  których
nie  ma  rozkładów  jazdy.  Dodał,  że  zadał  pytanie  natury  organizacyjnej  –  kto  za  te  tabliczki
odpowiada? Dyrektor PZD odpowiedział, że przewoźnicy, tylko pozostaje kwestia tego, jak to od
nich  wyegzekwować.  Dyrektor  podjął  się  misji,  bo  we  wspólnym  interesie  jest  rozwiązanie
problemu, a nie jego tworzenie.

Przewodniczący  Komisji  Infrastruktury  i  Porządku  Publicznego  Wiesław  Moszyński
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Marek Chrzanowski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

23 radnych głosowało „za”
0 głosów „wstrzymuję się”
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0 głosów „przeciw”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Wyniki imienne:

ZA (23)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka  First,
Joanna Guc, Radosław Herudziński, Jarosław Janaszewski, Marek Jasiński, Krzysztof Jewgiejuk,
Anna Kamieniak, Maciej Karbowniczak, Ireneusz Kępa, Włodzimierz Kula, Sławomir Malinowski,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Dorota  Pędziwiatr,  Łukasz
Pietras, Bogdan Stolarczyk, Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

(Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu)

Ad  5    Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  
Powiatu Bełchatowskiego na lata 2024-2033.

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Powiatu Magdalena Lipska.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Włodzimierz Kula poinformował,
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Przy  braku  pytań  i  głosów  w  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Marek  Chrzanowski poddał
pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.

23 radnych głosowało „za”
0 głosów „wstrzymuję się”
0 głosów „przeciw”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Wyniki imienne:

ZA (23)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka  First,
Joanna Guc, Radosław Herudziński, Jarosław Janaszewski, Marek Jasiński, Krzysztof Jewgiejuk,
Anna Kamieniak, Maciej Karbowniczak, Ireneusz Kępa, Włodzimierz Kula, Sławomir Malinowski,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Dorota  Pędziwiatr,  Łukasz
Pietras, Bogdan Stolarczyk, Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

(Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu)

Ad 6 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu na 2024 rok.

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Powiatu Magdalena Lipska.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Włodzimierz Kula poinformował,
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Przy  braku  pytań  i  głosów  w  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Marek  Chrzanowski poddał
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pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.

23 radnych głosowało „za”
0 głosów „wstrzymuję się”
0 głosów „przeciw”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Wyniki imienne:

ZA (23)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka  First,
Joanna Guc, Radosław Herudziński, Jarosław Janaszewski, Marek Jasiński, Krzysztof Jewgiejuk,
Anna Kamieniak, Maciej Karbowniczak, Ireneusz Kępa, Włodzimierz Kula, Sławomir Malinowski,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Dorota  Pędziwiatr,  Łukasz
Pietras, Bogdan Stolarczyk, Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

(Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu)

Ad 7      Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu  
Prudnickiego na usuwanie skutków powodzi.

Przewodniczący Rady Marek Chrzanowski powiedział, że Starosta Jacek Zatorski dokonał już
wprowadzenia do tego tematu i uważa, że nie ma potrzeby, by mówić jeszcze raz o tej inicjatywie.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Włodzimierz Kula poinformował,
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przy  braku  pytań  i  głosów  w  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Marek  Chrzanowski poddał
projekt uchwały pod głosowanie. 

23 radnych głosowało „za”
0 głosów „wstrzymuję się”
0 głosów „przeciw”

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Wyniki imienne:

ZA (23)
Jacek  Bakalarczyk,  Łukasz  Bartosik,  Marek  Chrzanowski,  Jarosław  Cieślak,  Agnieszka  First,
Joanna Guc, Radosław Herudziński, Jarosław Janaszewski, Marek Jasiński, Krzysztof Jewgiejuk,
Anna Kamieniak, Maciej Karbowniczak, Ireneusz Kępa, Włodzimierz Kula, Sławomir Malinowski,
Wiesław  Moszyński,  Karolina  Pawełoszek,  Jolanta  Pawlikowska,  Dorota  Pędziwiatr,  Łukasz
Pietras, Bogdan Stolarczyk, Waldemar Wyczachowski, Jacek Zatorski

(Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu)

Starosta Bełchatowski Jacek Zatorski  w imieniu Zarządu Powiatu oraz Starosty i mieszkańców
powiatu prudnickiego podziękował radnym za przyjęcie uchwały. Dodał, że samorządowcy muszą
się  wspierać  w trudnych chwilach  i  jeśli  będzie  taka  potrzeba,  to  Powiat  Bełchatowski  będzie
pomagać.
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Ad 8     Informacje Starosty o pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym.  

(Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

Radny Bogdan Stolarczyk –  na  posiedzeniu  Zarządu Powiatu w dniu 21 sierpnia  br.  podjęto
decyzje  o  zatrudnieniu  Pana  Arkadiusza  Myślińskiego  na  stanowisku  Dyrektora  Powiatowego
Zarządu Dróg w Bełchatowie. Co skłoniło Zarząd do tego, że zdecydowano się zawrzeć umowę 
od razu na czas nieokreślony?
Na posiedzeniu Zarządu w dniu 27 sierpnia zatwierdzono wyniki zamówienia publicznego w trybie
podstawowym na zakup samochodu osobowego na potrzeby starostwa. Ile ofert wpłynęło w tym
postępowaniu? Jakie przyjęto kryteria, oprócz ceny?

Starosta Bełchatowski Jacek Zatorski - były problemy z wyłonieniem dyrektora w PZD. Osoba,
która została poprzednio zatrudniona, musiała w wyniku wypadków losowych złożyć rezygnację.
Do konkursu przystąpiły trzy osoby, z tego dwie nie spełniały wymogów formalnych i ich oferty
zostały  odrzucone.  Komisja  konkursowa  rekomendowała  zatrudnienie  Pana  Arkadiusza
Myślińskiego.  „Chcieliśmy  ustabilizować  Pana  dyrektora,  stąd  umowa  na  czas  nieokreślony.”
Można zawrzeć umowę na okres próbny, na czas określony, bądź nieokreślony. Podjęto decyzję  
o przyjęciu ostatniego wariantu.

Członek Zarządu Powiatu Marek Jasiński - w postępowaniu na zakup samochodu na potrzeby
Starostwa wpłynęły trzy oferty. Poza kryterium ceny obowiązywało również kryterium gwarancji.

Ad 9     Wnioski i oświadczenia radnych  .  

brak

Ad 10     Inne tematy.  

Radna Dorota  Pędziwiatr powiedziała,  że   na  ostatniej  sesji  w  sierpniu  pytała  o  podwyżki  
dla  pracowników Starostwa.  Starosta  poinformował wówczas,  że  podwyżki  zostaną  przyznane  
we  wrześniu.  Czy  podwyżki  zostały  przyznane?  Jeśli  tak,  to  w  jakiej  wysokości,  w  jakim
przedziale?
Co z podwyżkami  dla wszystkich pracowników administracyjnych podległych jednostek, szkół?

Starosta Bełchatowski Jacek Zatorski – podwyżki, a właściwie regulacje płac, zostały przyznane
od 1 września. Nie wszyscy pracownicy je otrzymali, ponieważ niektórzy mają wynagrodzenia dość
wysokie  w  porównaniu  do  innych  pracowników  o  podobnym  stażu  lub  wyższym.  Podwyżki
wyniosły od 50 zł do 400 zł. Z uwagi na niewielkie możliwości budżetowe nie mogły być wyższe. 
Pracownikom jednostek opieki społecznej przyznano podwyżkę „rządową” w wysokości 1000 zł.
Nie wszyscy je otrzymali, np. powiatowy zespół ds. orzekania o niepełnosprawności.
Środki dopiero zaczynają trafiać do budżetu powiatu. Podwyżka będzie wypłacana z wyrównaniem
od 1 lipca. Przewidywana jest również wypłata nagród z oszczędności na wynagrodzeniach. Jeśli
chodzi o administrację i obsługę szkół, to dyrektorzy szkół mają w budżetach środki i to oni planują
podwyżki dla tych pracowników.

Członek Zarządu Marek Jasiński - uzupełniając wypowiedź Starosty powiedział, że w szkołach
dla pracowników administracji były tylko podwyżki wynikające z rozporządzenia ministerialnego 
i pojedyncze „kosmetyczne” zmiany. Na ostatniej naradzie z dyrektorami szkół była mowa o tym,
że  dopiero  po  wyliczeniu  braków  w  oświacie  będzie  można  rozmawiać  o  podwyżkach  
dla administracji i obsługi. Będzie to miało miejsce prawdopodobnie na początku przyszłego roku.
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Radna Dorota Pędziwiatr - wiadomo, że dyrektorzy szkół mają swoje budżety i dysponują nimi,
ale warto przyjrzeć się wynagrodzeniom administracji, ponieważ zwiększa się najniższa krajowa 
i  wynagrodzenia  spłaszczają  się.  Radna  zwróciła  uwagę,  że  Starosta  sam  o  tym  mówił  
w poprzedniej kadencji  i  skierowała prośbę do członka Zarządu odpowiedzialnego za oświatę,  
by przyjrzeć się temu tematowi i zrobić wszystko, aby podwyżki zostały przyznane. 
Ilu pracowników Starostwa otrzymało podwyżkę? Ilu w wysokości 50 zł, a ilu w wysokości 400 zł?

Starosta  Bełchatowski  Jacek  Zatorski –  odpowiedź  na  pytanie  Radnej  zostanie  udzielona
pisemnie.  Wszyscy  mają  świadomość,  że  wzrost  wynagrodzenia  minimalnego  powoduje
spłaszczenie  wynagrodzeń  i  pracownicy  obsługi  zarabiają  prawie  tyle  samo  co  pracownicy
administracyjni. Ten trend utrzymuje się od kilku lat i  nie dotyczy tylko pracowników obsługi,
administracji  szkół,  ale  występuje  we  wszystkich  jednostkach  powiatowych.  Fachowcy  
z  wykształceniem  kierunkowym  zarabiają  niewiele  więcej  od  pracowników  obsługi  i  osób,  
które zaczynają pracę.

Radna  Dorota  Pędziwiatr -  każdego  roku  pracownicy  administracji  otrzymywali  podwyżki.  
W  tym  roku  jeszcze  takich  podwyżek  nie  było,  a  członek  Zarządu  Powiatu  Marek  Jasiński
powiedział,  że  możliwe są dopiero po nowym roku. Radna zaapelowała,  by przyjrzeć się temu
tematowi.

Starosta Bełchatowski Jacek Zatorski - „nie chciałbym zabrzmieć ironicznie, ale Pani Starosto
tak pół na pół dzielimy tę kadencję. Pani też była starostą i równie dobrze można było przyznać 
te podwyżki. Skoro nie były w tym roku przyznane, no to chyba razem za to odpowiadamy.”

Członek  Zarządu  Powiatu  Marek  Jasiński -  „powiedziałem,  że  od  nowego  roku  mamy  się
przyjrzeć generalnie podwyżkom w administracji i obsłudze. Powiedziałem też, że będziemy temu
tematowi się przyglądali zaraz po określeniu braków w oświacie i całkiem możliwe, że jeszcze  
w tym roku uda się takie środki wygospodarować.”

Radny Bogdan Stolarczyk - radni poznali „wizualnie” Dyrektora PZD, ale może Pan Dyrektor
powiedziałby kilka słów o sobie, przedstawił swoje doświadczenie zawodowe i wizję rozwoju tej
ważnej instytucji jaką jest Powiatowy Zarząd Dróg.

Przewodniczący  Rady Powiatu  Marek  Chrzanowski -  Pan Dyrektor  przy  okazji  następnego
wystąpienia,  które  na  pewno  będzie  miało  miejsce,  będzie  miał  okazję  coś  szerzej  o  sobie
powiedzieć.

Radna Dorota Pędziwiatr -  powiedziała, że nie oczekuje, iż ta podwyżka zostanie przyznana  
już we wrześniu, ale ma nadzieję, że stanie się to w tym roku. „Cztery miesiące do ośmiu, no to nie
jest pół na pół.  Mam nadzieję, że do końca tego roku jeszcze znajdą się pieniądze, żeby jednak
jakieś podwyżki przyznać i liczę na to, że Pan starosta takie pieniądze znajdzie.”

Starosta  Bełchatowski  Jacek  Zatorski zadeklarował,  że  jeśli  będzie  miał  taką  możliwość,  
da podwyżki, ale Powiat dokłada około 15.000.000 zł rocznie do oświaty ponad to, co otrzymuje 
w ramach subwencji.

Radny Ireneusz Kępa poprosił o przygotowanie informacji - o ile procent wzrosły wynagrodzenia
pracowników Starostwa po przyznanych podwyżkach?

Radny Jacek  Bakalarczyk –  Przewodniczący  Rady  jest  od  tego,  by  prowadzić  sesję,  a  nie  
od występowania w roli  adwokata Dyrektora PZD. Poprzedniego Dyrektora PZD też radni  nie
poznali.
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Przewodniczący  Rady  Powiatu  Marek  Chrzanowski –  kolejna  sesja  odbędzie  się  
30 października o godz. 11.00 lub 13.00, w zależności od ilości punktów merytorycznych.

Ad 11   Zamknięcie sesji.  

O  godzinie  12.15 Przewodniczący  Rady  Powiatu  Marek  Chrzanowski  zamknął  
VI sesję Rady Powiatu w Bełchatowie. 
Na tym protokół zakończono.

                 Przewodniczący Rady Powiatu

                                                                                        

  Marek Chrzanowski

Protokołowały:

pkt 1-7 Kamila Slavynska

pkt 8-11 Joanna Pęciak
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